

Rome, 15 May 2017

TO ALL ICCROM MEMBER STATES AND PERMANENT OBSERVERS

Excellency,

The post of Director-General of ICCROM (International Centre for the Study of the Preservation and Restoration of Cultural Property) will fall vacant in January 2018 as a result of the expiration of the maximum term of the current mandate as permitted by ICCROM's Statutes.

In this connection, please find enclosed the Vacancy Notice. We would appreciate your courtesy in disseminating further this vacancy announcement among nationals and relevant institutions of your country that you feel would be interested. Please note that the deadline for receipt of applications is **25 June 2017**.

Accept, Excellency, the assurances of my highest consideration.



Marie Lavandier
Chairperson, ICCROM Council



Oliver Martin
Vice-Chairperson, ICCROM Council

Rome, le 15 mai 2017

**A TOUS LES PAYS MEMBRES ET OBSERVATEURS PERMANENTS DE
L'ICCROM**

Excellence,

Le poste de Directeur général de l'ICCROM (Centre international d'études pour la conservation et la restauration des biens culturels) sera vacant à partir de janvier 2018, la durée maximale du mandat en cours fixée par les Statuts de l'ICCROM venant à échéance.

A cet égard, vous trouverez ci-joint l'avis de vacance du poste. Nous vous saurions gré de bien vouloir diffuser cet avis auprès des professionnels et au sein des institutions compétentes de votre pays, qui selon vous pourraient être intéressés. Nous souhaitons également attirer votre attention sur la date limite de réception des candidatures, fixée au **25 juin 2017**.

Veillez agréer, Excellence, l'assurance de notre haute considération.



Marie Lavandier
Président du Conseil



Oliver Martin
Vice-Président du Conseil